
Ferring Strands Grundejerforening,  Generalforsamling den 16. juli 2011, kl. 15.00 

 

1.  Valg af dirigent. 

Poul Riis blev valgt som ordstyrer 

 

2. Formandens beretning 

(jeg har kun gjort få notater fra din egen beretning og forudsætter at du indsætter din egen 

beskrivelse her.) 

Formandens punkt vedr. Grundejerforeningens ’slunkne’ kasse blev fulgt op af formandens forslag 

til at frasælge en del af Grundejerforeningens fri‐areal, som var givet som gave af Poul Riis tll 

Grundejerforeningen. 

Det skabte flere protester fra medlemmer,  afsluttende med en afstemning om det etiske i at 

frasælge grundarealer som er givet af trediemand.  Afstemningen tilkendegav et klart flertal for at 

frasalg ikke måtte foretages. 

Herefter blev formandens beretning godkendt. 

3. Regnskabsaflæggelse. 

Regnskab og budget for det kommende regnskabsår blev gennemgået. 

Det blev oplyst, at den indkøbte hjertestarter er placeret Gåskærvej 82 

HER FORESLÅR JEG, AT IB’S GENNEMGANG INDSÆTTES. 

Regnskabsgennemgangen affødte en snak omkring regler for Grundejerforeningens udddeleing af 

gaver og blomster. 

Det blev vedtaget at I. Nybo påtog sig opgaven at udarbejde et forslag til regelsæt for dette til 

præsentation ved næste generalforsamling 

Kasseren fik stor ros for sit arbejde ifb. med kontingentopkrævning. 

Kasseren orienterede om at næste opkrævning også vil indeholde mulighed for oplysning om 

medlemmet emakl‐adresse. 

Regnskab og budget blev herefter godkendt af generalforsamlingen. 

4. Indkomne forslag 

Alle nævnte forslag var blevet forkastet ved forrige generalforsamling 

5. Eigil Sørensen stopper som næstformand. 



6. Søren A.Sørensen blev algt i stedet for Eigil Sørensen. 

Lennard Sneum genvalgtes som bestyrelsessupleant 

Marie Just og Ole Stade genvalgtes som revisorer 

 

7. Kasserens forslag om kontingentforhøjelse på kr. 50,00 blev godkendt. 

Aktiviteten omkring strandrensning gentages – dato fastlægges af bestyrelse. 

8. Eventuelt 

Under eventuelt blev bestyrelsen fremkomme med deres holdning til snerydning og etablering af 

legeareal, samt hvordan det evtl. passer til lokalplanen for området. 

 

Bestyrelsen undersøger muligheden for at ændre regnskabsåret således at følger kalenderåret. 

Ordstyreren takkede for god ro og orden og medlemmerne takkede bestyrelsen for godt arbejde. 

  

 


